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Attālināta sēde 
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Darba kārtība 

1. Par Vēlēšanu komisijas apstiprināšanu;  

2. Par Ķekavas novada bāriņtiesas priekšsēdētāja iecelšanu amatā;  

3. Par saistošo noteikumu “Par sociālajiem pakalpojumiem Ķekavas novadā” apstiprināšanu; 

4. Par Ķekavas novada pašvaldības Par 2021.gada 18.augusta saistošo noteikumu Nr.19/2021 

“Sociālās palīdzības pabalsti Ķekavas novadā” precizēšanu; 

5. Par saistošo noteikumu “Par pašvaldības aģentūras „Ķekavas sociālās aprūpes centrs” un 

sociālās aprūpes centra “Baldone” publisko sociālo pakalpojumu cenrādi” apstiprināšanu; 

6. Par dzīvojamās telpas izīrēšanu R.E.;  

7. Par sociālā dzīvokļa īres līguma atjaunošanu (A.D);  

8. Par dzīvokļa Mežvidu ielā 19-33, Baldonē, Ķekavas novadā, izīrēšanu (S.Ž);  

9. Par iekļaušanu pašvaldības palīdzības reģistrā dzīvokļa jautājumu risināšanā;  

10. Par atteikumu iekļaut pašvaldības palīdzības reģistrā dzīvokļa jautājumu risināšanā (S.M);  

11. Par atteikumu iekļaut pašvaldības palīdzības reģistrā dzīvokļa jautājumu risināšanā (S.A);  

12. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par kārtību bērnu reģistrācijai un 

uzņemšanai 1.klasē Ķekavas novada pašvaldības dibinātajās vispārējās izglītības iestādēs” 

apstiprināšanu;  

13. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Par interešu izglītības un pieaugušo 

neformālās izglītības  programmu licencēšanas kārtību” apstiprināšanu;  

14. Par Interešu izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas komisijas 

nolikuma apstiprināšanu;  

15. Par Ķekavas novada izglītības iestāžu pedagogu konkursa komisijas nolikuma apstiprināšanu;  

16. Par Kompensācijas piešķiršanas komisijas nolikuma apstiprināšanu;  

17. Par Pierīgas pašvaldību nodibinājuma  Pierīgas izglītības, kultūras un sporta pārvalde 

likvidāciju;  

18. Par Ķekavas novada izglītības iestāžu pedagogu konkursa nolikuma apstiprināšanu;  

19. Par izglītības procesa organizēšanu 2021./2022.mācību gadā Ķekavas novada pašvaldības 

dibinātajās izglītības iestādēs;  

20. Par Baldones sākumskolas nolikuma apstiprināšanu; 

21. Par nekustamā īpašuma Rīgas iela 28, Baldonē, Ķekavas novadā, zemes vienības ar kadastra 

apzīmējums 8005 001 0201 piešķiršanu nomā M.C.;  

22. Par zemes piešķiršanu nomā J.M. uz daļu no pašvaldības nekustamā īpašuma "Spriegumi", 

Ķekavā, kadastra numurs 8070 008 1368;  

23. Par apgrūtinājuma nodibināšanu pašvaldības nekustamajā īpašumā Kalna iela 11A, Baldonē;  

24. Par pašvaldības telpas Iecavas ielā 4, Baldonē, iznomāšanu fizioterapeita praksei;  

25. Par nekustamā īpašuma “Druvaldi”, Baldones pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

26. Par nekustamā īpašuma Smilšu ielā 8, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

27. Par nekustamā īpašuma “Upeszemes”, Baldones pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

28. Par nekustamā īpašuma “Rozītes Nr.25”, Baldones pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

29. Par nekustamā īpašuma “Saulsardzes”, Baldones pagastā, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  

30. Par nekustamā īpašuma Ķeguma prospektā 22, Baldonē, Ķekavas novadā, atsavināšanu;  
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31. Par nekustamā īpašuma Pauguru iela 6, atsavināšanu;  

32. Par nekustamā īpašuma Tekstilnieks 155, atsavināšanu;  

33. Par nekustamā īpašuma Vasaras iela 2, atsavināšanu;  

34. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Jaunupmaļi”, 

Baldones pagastā;  

35. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  Parka ielā 11, 

Baldonē;  

36. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajiem īpašumiem Titurgas ielā 26, 

30 un 32, Baložos – kā papildinājumu detālplānojumam “Titurgas iela 26”;  

37. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Jaunpalejas”, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, sadalei;  

38. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu Rīgas ielā 2, Baldonē;  

39. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 04.08.2021. lēmumā Nr. 21 “Par nekustamo 

īpašumu Ezermalas ielā 33 un 35, Baložos apvienošanu”;  

40. Par detālplānojuma “Meža iela 45” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajiem īpašumiem 

Meža ielā 35 un Čamaņu ielā 1, Baložos;  

41. Par detālplānojuma projekta Krišjāņa Barona ielā 9B, Baložos nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai;  

42. Par adresāciju un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu noteikšanu detālplānojuma Rīgas ielā 

59, Baložos teritorijai;  

43. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Rakarīši” 

teritorijā, Krogsilā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā;  

44. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Dižcelmiņi” 

teritorijā, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā;  

45. Par lietošanas mērķa  noteikšanu zemes vienībai ar kadastra apzīmējumu 8070 008 3813;  

46. Par sadarbības līguma parakstīšanu par kopīgā gājēju un velosipēdu ceļa, gājēju pārejas, 

apgaismojuma un gājēju pārejas apgaismojuma, autobusu pieturvietu (t.sk. paviljonu, soliņu 

un atkritumu urnu) izbūvi un uzturēšanu;  

47. Par Ķekavas novada pašvaldības Licencēšanas komisijas nolikuma apstiprināšanu;  

48. Par izsniegtās atļaujas organizēt azartspēles Rīgas ielā 28, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, atcelšanu;  

49. Saistošie noteikumi Par NĪ nodokli un NĪ nodokļa atvieglojumu piemērošanu Ķekavas 

novadā;  

50. Ķekavas novada pašvaldības budžeta izstrādāšanas, apstiprināšanas, izpildes un kontroles 

kārtība.  

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Viktorija Baire, Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Rihards Gorkšs, Agnese 

Geduševa, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, Aigars Vītols, 

Andris Vītols, Juris Žilko. 

Pašvaldības darbinieki:  

Baldones darbinieki - izpilddirektore Tatjana Tohoņenko, juristes Karīna Lāce, speciāliste Inese 

Blese, Ķekavas darbinieki - izpilddirektore Jolanta Jansone, Personāldaļas vadītāja Jana Malaha, 

Īpašumu pārvaldes speciāliste Liesma Gorelova, jurists Jānis Zvaigzne, Izglītības, kultūras un 

sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, speciāliste Vera Kļaviņa, Attīstības un būvniecības 

pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis un projektu vadītājs Māris Ozoliņš, Iekšējais 
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auditors Viktorija Belova, Ķekavas sociālā dienesta vadītāja Agnese Mence-Katkeviča, Ķekavas 

bāriņtiesas priekšsēdētāja Sarma Trumpekoja, Sociālās aprūpes centra direktors Māris Barons. 

Ieinteresētās personas – Reinis Priede, Anita Parole, Kristīne Brūzīte, Diāna Reinholce, Kristīne 

Ēķe, Aija Videniece, Andra Vanaga. 

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
 

Žilko atklāj domes sēdi.  

 

Par darba kārtību 

Žilko ziņo par darba kārtību un konstatē, ka iesniegti vairāki priekšlikumi par darba kārtības 

papildināšanu.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, kurā piedalās Baire, Keisters, Aigars Vītols, Žilko. 

Jēkabsone komentē savus priekšlikumus. 

Romanovska komentē savu priekšlikumu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

 

1.priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Lūdzu piebalsojamo jautājumu Nr.50 SN Par pašvaldības aģentūras „Ķekavas sociālās 

aprūpes centrs” un sociālās aprūpes centra “Baldone” publisko sociālo pakalpojumu 

cenrādi, iekļaut darba kārtībā kā 4. izskatāmo jautājumu. 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Lūdzu piebalsojamo jautājumu Nr. 49 Par 2021.gada 18.augusta saistošo noteikumu 

Nr.19/2021 “Sociālās palīdzības pabalsti Ķekavas novadā” precizēšanu, iekļat darba 

kārtībā kā 5. izskatāmo jautājumu  

Atklāti balsojo 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

3. priekšlikums no Ineses Jēkabsones –  

Lūdzu piebalsojamo jautājumu Nr. 48 Saistošie noteikumi “Par sociālajiem pakalpojumiem 

Ķekavas novadā”, iekļaut darba kārtībā kā 6. izskatāmo jautājumu  

Atklāti balsojot 
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ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

4. priekšlikums no Jura Inetas Romanovskas –  

Lūdzu darba kārtībā iekļaut jautājumu par Baldones sākumskolas nolikuma apstiprināšanu. 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Tiek papildināta un labota darba kārtība atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem un Žilko aicina 

balsot par koriģēto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2021.gada 22.septembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

FINANŠU  KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

1. 
Par Vēlēšanau komisijas sastāva apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Agnese Geduševa – Ķekavas novada pašvaldības mājaslapā bija paziņojums 

par pieteikšanos uz Vēlēšanu komisijas locekļu amatiem un tas bija jāizdara līdz 10.septembrim. 

Termiņā tika saņemti astoņi pieteikumi, bet viens pieteikums tika saņemts jau pēc termiņa beigām, 

tāpēc to nolēma tālāk nevirzīt, jo nebija ievērota procedūra. Finanšu komitejā piedalījās lielākā 

daļa no amata kandidātiem, tāpēc bija iespējams uzdot viņiem jautājumus. Visi kandidāti arī 

šodien piedalās sēdē un būs iespējams uzdot jautājumus. Saskaņā ar normatīvo regulējumu domei 

jābalso par katru pieteikto kandidātu atsevišķi. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Baire, Keisters, Videniece.  

Reinis Priede un Anita Parole iepazīstina ar sevi, savu pieredzi un motivāciju strādāt Vēlēšanu 

komisijā. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas, un viņš aicina balsot par katru amata 

kandidātu atsevišķi. 
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1. priekšlikums no Jura Žilko –  

Par Vēlēšanu komisijas priekšsēdētāju ievēlēt Aiju Videnieci. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2. priekšlikums no Jura Žilko –  

Ķekavas novada Vēlēšanu komisijas sastāvā ievēlēt Kristīni Ēķi. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

. 

 

3. priekšlikums no Jura Žilko –  

Ķekavas novada Vēlēšanu komisijas sastāvā ievēlēt Kristīni Brūzīti. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

4. priekšlikums no Jura Žilko –  

Ķekavas novada Vēlēšanu komisijas sastāvā ievēlēt Reini Priedi. 

Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards 

Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – 3 (Aigars Vītols, Arnolds Keisters, 

Viktorija Baire), “Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris 

Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

5. priekšlikums no Jura Žilko –  

Ķekavas novada Vēlēšanu komisijas sastāvā ievēlēt Anitu Paroli. 

Atklāti balsojot 
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ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 1 (Arnolds Keisters), “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

6. priekšlikums no Jura Žilko –  

Ķekavas novada Vēlēšanu komisijas sastāvā ievēlēt Diānu Reinholci. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

7. priekšlikums no Jura Žilko –  

Ķekavas novada Vēlēšanu komisijas sastāvā ievēlēt Liesmu Gorelovu. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

8. priekšlikums no Jura Žilko –  

Ķekavas novada Vēlēšanu komisijas sastāvā ievēlēt Andru Vanagu. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), "Pret" – 9 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs), "Atturas" – 3 (Ineta Romanovska, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Lēmuma projekts tiek papildināts atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem, un Žilko aicina balsot 

par papildināto lēmuma projektu. 

Zvaigzne komentē Vēlēšanu komisijas ievēlēšanas procedūru. 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – 1 (Arnolds Keisters), "Atturas" – nav,  
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izveidot Ķekavas novada Vēlēšanu komisiju 7 locekļu sastāvā.  

Lēmums Nr. 1. pielikumā.  

 

 

SOCIĀLO  LIETU  KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

2. 
Par Bāriņtiesas priekšsēdētāja iecelšanu amatā  

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – ir noslēdzies atklātais konkurss uz Bāriņtiesas 

priekšsēdētāja amatu, augustā dome lēma, ka tiek veidota jaunā Ķekavas novada bāriņtiesa un 

kandidāti varēja pieteikties līdz 1.septembrim. Priekšsēdētāja amatam pieteicās trīs kandidāti, 

viens no viņiem nekvalificējās, bet abi pārējie tika uzaicināti uz pārrunām. Vērtēšanas komisija 

izvērtēja abus kandidātus un rezultātā par labāko kandidātu tika atzīta Sarma Trumpekoja. 

Komiteja šo kandidāti atbalstīja un nolēma virzīt uz domes sēdi. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire. 

Trumpekoja prezentē sevi un savu darbu bāriņtiesā. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatēs piedalās Baire. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iecelt Sarmu Trumpekoju Ķekavas novada pašvaldības iestādes “Ķekavas novada bāriņtiesa” 

priekšsēdētājas amatā. 

Lēmums Nr. 2. pielikumā.  

 

 
Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu – 

Jēkabsone balsoja par, jo uzskata, ka Trumpekoja ir cienīga ieņemt šo amatu, ņemot vērā 

sarežģīto darbu un darba apjomu, kas bija jāpaveic saistībā ar novadu apvienošanu, ko viņa 

godam paveica, tāpat pozitīvi ir tas, ka visus darbus viņa veic ar pozitīvu skatījumu uz lietām, 

meklējot kompromisu abām pusēm, jo šai darbā vienmēr ir divas puses, no kurām viena vienmēr 

būs neapmierināta, bet viņa pierādījusi savā līdzšinējā darbībā, ka var kārtot jautājumus tā, lai 

visi būtu apmierināti. Viņa apsveic Trumpekoju ar ievēlēšanu un novēl izturību jaunajā darba 

cēlienā. 

Geduševa balsoja par, jo uzticas vērtēšanas komisijas slēdzienam, tāpat viņa augstu vērtē 

Trumpekojas darbu un zināšanas, tomēr šai jomā jāstājas pretī daudziem izaicinājumiem, tāpat 

viņa novēl rast risinājumus lietās, kur vēl var pilnveidoties, un novēl, lai izdodas turpmākais 

darbs, un lai izdodas nokomplektēt komandu, ar kuru kopā veiksmīgi strādāt. 

Baire balsoja par, viņa apsveic Trumpekoju ar ievēlēšanu un vēl veiksmi turpmākā darbā.  
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3. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – noslēdzies darbs pie viena no diviem pamata noteikumiem, 

ar kuriem jāstrādā sociālajam dienestam. Viņa saka paldies darba grupai un sociālās sfēras 

speciālistiem, kuri ieguldījuši lielu darbu, lai izveidotu jaunus saistošos noteikumus. 

Mence-Katkeviča prezentē saistošos noteikumus. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Jēkabsone, Mence-Katkeviča. 

Jautājumu vairāk nav, priekšlikumu nav, un Žilko atklāj debates. 

Debatēs piedalās Baire. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.26/2021 “Par sociālajiem 

pakalpojumiem Ķekavas novadā”  un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 3. pielikumā.  

 

 

 

4. 
Par saistošo noteikumu precizēšanu  

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – augusta mēnesī dome apstiprināja saistošos noteikumus, tie 

tika nosūtīti Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministrijai (turpmāk – VARAM), kura 

sniedza vairākus aizrādījumus, saskaņā ar kuriem noteikumi tika salaboti. Komiteja noteikumus 

izskatīja un virzīja apstiprināšanai domē. 

Mence-Katkeviča prezentē precizējumus saistošajos noteikumos, kuru raksturs bija vairāk 

tehnisks, un kas nemainīja saistošo noteikumu būtību. 

Jautājumu nav, priekšlikumu nav, debatēt neviens nevēlas. 

Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu.  

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt precizējumus Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 18.augusta saistošajos 

noteikumos Nr.19/2021 “Sociālās palīdzības pabalsti Ķekavas novadā”, precizējot tos jaunā 

redakcijā.  

Lēmums Nr. 4. pielikumā.  
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5. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – arī šo jautājumu izskatīja komitejā, abu sociālās aprūpes 

centru vadītāji ir ieguldījuši lielu darbu, lai izveidotu vienotus noteikumus visam novadam, visi 

cenu aprēķini veikti pēc vienotiem kritērijiem. Noteikumu būtība ir tāda, lai tiktu atslogots 

pašvaldības budžets. Komitejas noteikumus atbalstīja un virzīja apstiprināšanai domē. 

Barons prezentē saistošos noteikumus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.27/2021 „Par pašvaldības 

aģentūras „Ķekavas sociālās aprūpes centrs” un sociālās aprūpes centra “Baldone” publisko 

sociālo pakalpojumu cenrādi” un to paskaidrojuma rakstu. 

Lēmums Nr. 5. pielikumā.  

 

 

 

6. 
Par dzīvojamās telpas izīrēšanu  

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone  - pašvaldība saņēmusi iesniegumu no personas, kas izcietusi 

piespriesto sodu, normatīvie akti nosaka, ka pašvaldībai šādas personas jāatbalsta, tāpēc 

sagatavots atbilstošs lēmuma projekts. Komiteja to atbalstīja un virzīja uz domi. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt R.E. ¼ daļu dzīvojamās telpas Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā, līdz 2021.gada 31.oktobrim. 

Lēmums Nr. 6. pielikumā.  

 

 

 

7. 
Par īres līguma atjaunošanu  

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone  - komiteja jautājumu izskatīja un atbalstīja. Saņemts 

iesniegums no personas, kura jau ilglaicīgi ir sociālā dienests redzeslokā, personai ir beztermiņa 
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invaliditāte, tā ir maznodrošināta un atbilst visiem saistošo noteikumu nosacījumiem, tāpēc ir 

piedāvājums pagarināt īres līgumu uz sešiem mēnešiem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atjaunot sociālā dzīvokļa Krasta ielā 17, Baldonē, Ķekavas novadā, īres līgumu ar A.D. uz 

sešiem mēnešiem. 

Lēmums Nr. 7. pielikumā.  

 

 

8. 
Par dzīvokļa izīrēšanu  

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone  - jautājumu komiteja izskatīja un atbalstīja. Persona, uz 

kuras vārda bija noslēgts īres līgums ir mirusi un saņemts iesniegums no laulātā ar lūgumu 

pārslēgt īres līgumu. Normatīvie akti nosaka, ka īrnieka nāves gadījumā ģimenes locekļiem ir 

tiesības lūgt pārslēgt īres līgumu, tikai šajā gadījumā tas vairs nebūs beztermiņa, bet līgums tiks 

slēgts uz desmit gadiem, kā to pieļauj likums. 

Žilko atklāj jautājuma sadaļu, piedalās Baire, Jēkabsone. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izīrēt S.Ž. dzīvojamo telpu - dzīvokli Mežvidu ielā 19, Baldonē, Ķekavas novadā, nosakot īres 

līguma termiņu uz 10 gadiem. 

Lēmums Nr. 8. pielikumā.  

 

 

 

9. 
Par iekļaušanu pašvaldības palīdzības reģistrā dzīvokļa jautājumu risināšanā 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone – saņemts iesniegums no personas par dzīvojamās telpas 

piešķiršanu, to izskatot tika konstatēts, ka gan iesniedzējai gan laulātajam ir invaliditāte un 

personu statuss atbilst noteikumiem par palīdzības sniegšanu dzīvokļa jautājuma risināšanā, 

tāpēc persona tiek uzņemta dzīvokļa rindā. Tiklīdz kā atbrīvosies kāda dzīvojamā telpa, tā tiks 

piedāvāta šai personai. Komiteja jautājumu izskatīja un atbalstīja. 
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Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Jēkabsone. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iekļaut M.Č. pašvaldības palīdzības 2.reģistrā dzīvokļa jautājumu risināšanā. 

Lēmums Nr. 9. pielikumā.  

 

 

 

10. 
Par atteikumu iekļaut pašvaldības palīdzības reģistrā dzīvokļa jautājumu risināšanā 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone  - saņemts iesniegums no personas, kas jau īrē pašvaldības 

dzīvojamo platību, konstatēts, ka personai uz sešiem mēnešiem ir piešķirts trūcīgas personas 

statuss, tomēr neizpildās neviens cits noteikums, kas ļautu uzņemt personu dzīvojamās platības 

reģistra rindā, tāpēc sagatavots lēmuma projektu par atteikumu uzņemt personu rindā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atteikt iekļaut S.M. pašvaldības palīdzības 5.reģistrā dzīvokļa jautājuma risināšanā. 

Lēmums Nr. 10. pielikumā.  

 

 

 

11. 
Par atteikumu iekļaut pašvaldības palīdzības reģistrā dzīvokļa jautājumu risināšanā 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone  - saņemts  iesniegums no personas, kura jau īrē pašvaldības 

dzīvojamo platību, ar lūgumu mainīt to pret lielāku. Izvērtējot iesniegumu tika konstatēts, ka ir 

uzkrājies parāds par dzīvokļa īri, tāpat nav ziņu par to, ka persona būtu vērsusies sociālā dienestā 

pēc palīdzības vai par trūcīgas, vai maznodrošinātas personas statusa piešķiršanu, kā arī 

neizpildās neviens cits nosacījums, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par atteikumu uzņemt 

personu dzīvokļa rindā. Personai jau piešķirta dzīvojamā platība, pamatojoties uz sociālā 

dienesta lūgumu, lai persona varētu aprūpēt māti invalīdi.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Andris 

Vītols, Arnolds Keisters, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atteikt iekļaut S.A. pašvaldības palīdzības 5.reģistrā dzīvokļa jautājuma risināšanā. 

Lēmums Nr. 11. pielikumā.  

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

12. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska  - saistošos noteikumus pārstrādāja Izglītības, kultūras un 

sporta pārvalde, komitejā tie tika atbalstīti.  

Zaķe prezentē saistošos noteikumus. 

Andris Vītols komentē savu priekšlikumu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Andris Vītols, Ceļmalnieks, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav, Žilko atklāj debates. 

Debatē Aigars Vītols. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumu 

 

 

Priekšlikums no Andra Vītola –  

Pieņemt saistošos noteikumus alternatīvajā redakcijā (pielikums) 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt.  
 

 

Priekšlikums atbalstīts un Žilko aicina balsot par alternatīvo lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, “Nepiedalās” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.23/2021 “Par kārtību 

bērnu reģistrācijai un uzņemšanai 1.klasē Ķekavas novada pašvaldības dibinātajās vispārējās 

izglītības iestādēs” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 12. pielikumā.  
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13. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska  - šie saistošie noteikumi izskatīti divās komitejās un 

atbalstīti. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.24/2021 “Par interešu 

izglītības un pieaugušo neformālās izglītības programmu licencēšanas kārtību” un to 

paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 13. pielikumā.  

 

Sēdē pārtraukums no plkst.11:05 līdz plkst. 11:20. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

14. 
Par komisijas nolikuma apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības Interešu izglītības un pieaugušo neformālās 

izglītības programmu licencēšanas komisijas nolikumu.  

Lēmums Nr. 14. pielikumā.  

 

 

 

15. 
Par komisijas nolikuma apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – komiteja jautājumu atbalstīja, Finanšu komitejā tika 

veikti labojumi, kurus laika trūkuma dēļ speciālists neveica līdz domes sēdes izsludināšanai, tāpēc 

viņa iesniegusi priekšlikumu ar šiem labojumiem. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par iesniegto priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Apvienot 8. un 11.punktus, izsakot šādā redakcijā "Komisijā ir 5 locekļi ar balsstiesībām un 

tās vārdisko sastāvu apstiprina dome". Sakārtot numerāciju. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 
 

Priekšlikums atbalstīts, tiek attiecīgi labots lēmuma projekts un Žilko aicina balsot par laboto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības Ķekavas novada izglītības iestāžu pedagogu 

konkursa komisijas nolikumu.  

Lēmums Nr. 15. pielikumā.  

 

 

 

16. 
Par komisijas nolikuma apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – Kompensāciju piešķiršanas komisija izskata iesniegumus 

no vecākiem par kompensāciju piešķiršanu vecākiem par bērnu mācīšanos privātajās mācību 

iestādēs, par aukļu pakalpojumiem, par transporta izdevumiem un mācībām speciālajās mācību 

iestādēs. Jautājumu izsklatīja Izglītības, kultūras un sporta komiteja (turpmāk - IKS komiteja) un 

Finanšu komiteja un atbalstīja. 

Žilko jautā par veidlapu. Zaķe un Kļaviņa sniedz skaidrojumu. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības Kompensācijas piešķiršanas komisijas nolikumu un 

veidlapu.  

Lēmums Nr. 16. pielikumā.  

 

 

 

 17. 
Par Pierīgas pašvaldību nodibinājuma  

“Pierīgas izglītības, kultūras un sporta pārvalde” likvidāciju 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – jautājumu jau vienreiz izskatīja, un atbalstīja 

nodibinājuma darbību līdz šā gada 31.decembrim, jo Baldones novada pašvaldība bija noslēgusi 

līgumu. Šobrīd ir pieņemts lēmums par šīs iestādes likvidācijas procesa uzsākšanu, tāpēc 

jāpieņem lēmums par izstāšanos no nodibinājuma un piekrišanu likvidācijas procesa uzsākšanai. 

Šā gada 24.septembrī sanāks uzraudzības padome, lai sāktu šī procesa virzību. IKS komiteja un 

Finanšu komiteja lēmuma projektu izskatīja un atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Akceptēt Pierīgas pašvaldību nodibinājuma “Pierīgas izglītības, kultūras un sporta pārvalde” 

Uzraudzības padomes 2021.gada 6.augusta lēmumu Nr.3 “Par nodibinājuma Pierīgas 

izglītības, kultūras un sporta pārvalde likvidācijas procesa uzsākšanu”, likvidāciju uzsākot ar 

2021.gada 1.oktobri un noslēdzot 2021.gada 30.decembrī. 

Lēmums Nr. 17. pielikumā.  

 

 

 

18. 
Par konkursa nolikuma apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – šis ir iepriekšējais nolikums, kas papildināts ar Baldones 

izglītības iestādēm. IKS komiteja un Finanšu komiteja lēmuma projektu izskatīja un atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt nolikumu “Ķekavas novada izglītības iestāžu konkursa nolikums”.  

Lēmums Nr. 18. pielikumā.  
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19. 
Par mācību procesa organizēšanu  

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – sakarā ar Covid 19 pandēmiju ir izdoti Ministru kabineta 

noteikumi, tāpēc sagatavots lēmuma projekts, lai izglītības iestādes zinātu kā rīkoties. Līdz ar 

pandēmiju visiem ir uzlikts papildus slogs. IKS komiteja un Finanšu komiteja lēmuma projektu 

izskatīja un atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Uzdot Ķekavas novada pašvaldības izglītības iestāžu vadītājiem organizēt mācību procesu 

2021./2022.mācību gadā, saskaņā ar šo lēmumu.  

Lēmums Nr. 19. pielikumā.  

 

 

 

20. 
Par Baldones sākumskolas nolikuma apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – pagājušajā mācību gadā tā vēl bija Baldones 

pamatskola, kas tika reorganizēta par sākumskolu, ir notikusi administratīvi teritoriālā reforma 

(turpmāk tekstā – ATR) un tāpēc tāpat kā citām izglītības iestādēm, arī šai skolai nepieciešams 

pieņemt jaunu nolikumu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Romanovska, Keisters, Zaķe, Zvaigzne, Jerums, 

Ceļmalnieks, Pūriņa. 

Romanovska komentē savu priekšlikumu. 

Žilko un Romanovska atsauc savus priekšlikumus –  

Juris Žilko - 31. punktu izteikt šādā redakcijā: "Atbilstoši normatīvajos aktos noteiktajam iestādes 

vadītājs, saskaņojot ar dibinātāju, ir tiesīgs slēgt ar juridiskām un fiziskām personām līgumus par 

dažādu iestādei nepieciešamo darbu veikšanu un citiem pakalpojumiem (piemēram, ēdināšanas 

pakalpojumi, internāta pakalpojumi, telpu noma), ja tas netraucē izglītības programmu 

īstenošanai." 

Ineta Romanovska - Izteikt 31.punktu sekojoša redakcijā: 

"Atbilstoši normatīvajos aktos noteiktajam iestādes vadītājs, saskaņojot ar dibinātāju, ir tiesīgs 

slēgt ar juridiskām un fiziskām personām līgumus par dažādu iestādei nepieciešamo darbu 

veikšanu un citiem pakalpojumiem (piemēram, ēdināšanas pakalpojumi, internāta pakalpojumi, 

telpu noma), ja tas netraucē izglītības programmu īstenošanai". 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Inetas Romanovskas –  

Izteikt 15.punktu šādā redakcijā: Izglītojamo uzņemšana Baldones sākumskolā, pārcelšana 

nākamajā klasē un atskaitīšana no skolas notiek Ministru kabineta noteiktajā kārtībā un 

saskaņā ar Ķekavas novada pašvaldības saistošajiem noteikumiem Nr.23/2021 “Par kārtību 
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bērnu reģistrācijai un uzņemšanai 1.klasē Ķekavas novada pašvaldības dibinātajās 

vispārējās izglītības iestādēs”. 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts, tiek labots lēmuma projekts un Žilko aicina balsot par laboto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 4 (Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Baldones sākumskolas nolikumu.  

Lēmums Nr. 20. pielikumā.  

 

 

 

ĪPAŠUMU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

21. 
Par nekustamā īpašuma nomu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – persona nopirkusi ēkas, kas atrodas uz pašvaldības 

zemes, un jaunais ēku īpašnieks lūdz noslēgt zemes nomas līgumu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt M.C.nomā pašvaldības īpašumā esošo zemes vienību Rīgas iela 28, Baldone, 

Ķekavas novads, 1200 m² platībā uz 10 gadiem ar mērķi – individuālo dzīvojamo māju 

apbūve.  

Lēmums Nr. 21. pielikumā.  
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22. 
Par zemes piešķiršanu nomā 

Par jautājumu ziņo Kristīne Lazdiņa – saņemts iesniegums no personas, kura vēlas pārņemt 

mazdārziņa nomu no iepriekšējā nomnieka. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 19 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts 

Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nomā zemi 0,0403 ha platībā (daļa no Ķekavas novada pašvaldībai piederošā 

nekustamā īpašuma „Spriegumi”) J.M., nosakot zemes nomas līguma termiņu līdz 2024.gada 

31.decembrim, sakņu (ģimenes) dārza ierīkošanai, bez apbūves tiesībām. 

Lēmums Nr. 22. pielikumā.  

 

 

23. 
Par apgrūtinājuma nodibināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no iedzīvotāja, kurš vēlas savu 

īpašumu pārdot, bet jaunais īpašnieks pirms pirkšanas vēlas nodibināt legālu piekļuvi savam 

potenciālajam īpašumam caur blakus esošo pašvaldības īpašumu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Baire, Legzdiņa, Tihoņenko, Križanovskis, Līcis, Putniņa, 

Keisters, Žilko, Variks, Ceļmalnieks, Aigars Vītols.  

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatēs piedalās Keisters, Ceļmalnieks, Andris Vītols. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 3 (Arnolds Keisters, Indra Priede, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Slēgt servitūta nodibināšanas līgumu ar nekustamā īpašuma Kalna iela 13, Baldonē 

īpašnieku par ceļa servitūta nodibināšanu nekustamā īpašuma Kalna iela 11A, kas atrodas 

Baldonē, par labu nekustamā īpašuma Kalna iela 13, Baldonē. 

Lēmums Nr. 23. pielikumā.  

 

Līcis pauž viedokli par balsojumu – viņš balsoja par, tomēr jautājums nav vienkāršs,  šeit nav 

runa par 170 kv.m., bet par problēmām ar piekļuvi, tomēr viņš paļāvies uz Putniņas skaidrojumu. 
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Sēdē pārtraukums no plkst.13:10 līdz plkst. 14:15. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

24. 
Par telpu nodošanu nomā 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis ir atkārtots nomas līgums, fizioterapeite šai telpā jau 

strādā, viņa ir centra darbiniece, bet vēlas savā brīvajā laikā sniegt fizioterapeita pakalpojumus, 

centra vadītājs tam ir piekritis, tāpēc sagatavots nomas līgums, lai turpinātu sadarbību. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Cīrule, Legzdiņa, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

  

 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iznomāt A.R., telpu 10.7 m2 platībā, kas atrodas Ķekavas novada pašvaldības sociālās 

aprūpes centra “Baldone” telpās Iecavas ielā 4, Baldonē, Ķekavas novadā, fizioterapeita 

praksei fizioterapeita pakalpojumu sniegšanai katras nedēļas pirmdienā, otrdienā un 

trešdienā no plkst. 17.00-20.00 (36 stundas mēnesī), nosakot telpu nomas līguma termiņu 5 

(pieci) gadi. 

Lēmums Nr. 24. pielikumā.  

 

 

25. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis ir viens no sešiem īpašumiem, par ko Baldones novada 

dome pieņēmusi lēmumu tos atsavināt. Tuvāku skaidrojumu viņa piedāvā sniegt speciālistei. 

Blese skaidro par atsavināmo zemes vienību, tā vērtējumu un atsavināšanas cenu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Baire, Legzdiņa, Blese, Tihoņenko, Aigars Vītols, 

Zvaigzne, Jēkabsone, Andris Vītols, Keisters, Putniņa, Žilko, Jerums, Belova. 

Baire komentē savus priekšlikumus. 

Legzdiņa atsauc savu priekšlikumu – “Nī Speciālistam sagatavot dokumentus izsoles”. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Baire, Geduševa, Putniņa, Jerums, Romanovska, Baire otrreiz, Andris Vītols, Aigars 

Vītols, Keisters, Jerums otrreiz, Ceļmalnieks, Līcis, Aigars Vītols otrreiz, Līcis otrreiz, Geduševa 

otrreiz, Andris Vītols otrreiz. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Atlikt jautājuma izskatīšanu līdz saraksta sagatavošanai un apstiprināšanai domē par visiem 

pašvaldības īpašumiem, veicot attiecīgu izvērtējumu. 

Atklāti balsojot 
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ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

2. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Atlikt jautājumu un skatīt atkārtoti, kad tiek veikts NI novērtējums un izskatīts Ķekavas 

novada domes Pašvaldības īpašuma novērtēšanas komisijā 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 12 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

3. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Veikt izvērtējumu par to, vai konkrētais nekustamais īpašums ir vai nav nepieciešams 

pašvaldības funkciju nodrošināšanai. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

4. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Lēmumprojektā iekļaut atzinumu, par to, vai NI pašvaldības funkciju nodrošināšanai ir, vai 

nav nepieciešams, atbilstoši izvērtējumam. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 10 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikumi netika atbalstīti un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 10 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede), “Nepiedalās” – 2 (Juris Jerums, Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu “Druvaldi”, 

Baldones pagastā, 11,5354 ha platībā, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 25. pielikumā.  

 

 

26. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis ir nākamais zemes gabals, kuru Baldones novada 

dome lēma nodot atsavināšanai, bet laika trūkuma dēļ līdz ATR process netika pabeigts.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Baire, Tihoņenko, Belova, Legzdiņa, Blese, Jerums. 

Žilko izsludina sēdē pārtraukumu. 

Sēdē pārtraukums no plkst.16:05 līdz plkst. 16:25. 

Žilko atsāk domes sēdi. 

Turpinās jautājumu sadaļa, Žilko ziņo, ka pārtraukuma laikā iesniegti vairāki dokumenti un 

aicina Tihoņenko tos komentēt. 

Tihoņenko komentē dokumentus. 

Jautājumu sadaļā piedalās Žilko, Legzdiņa, Baire, Jerums, Tihoņenko, Aigars Vītols. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatēs piedalās Ceļmalnieks, Līcis, Aigars Vītols, Baire, Geduševa. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Atlikt jautājumu un skatīt atkārtoti, kad tiek veikts NI novērtējums un izskatīts Ķekavas 

novada domes Pašvaldības īpašuma novērtēšanas komisijā. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

2. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Atlikt jautājuma izskatīšanu līdz saraksta sagatavošanai un apstiprināšanai domē par visiem 

pašvaldības īpašumiem, veicot attiecīgu izvērtējumu. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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3. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Lēmumprojektā iekļaut atzinumu, par to, vai NI pašvaldības funkciju nodrošināšanai ir, vai 

nav nepieciešams. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

4. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Veikt izvērtējumu par to, vai konkrētais nekustamais īpašums ir vai nav nepieciešams 

pašvaldības funkciju nodrošināšanai. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 10 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikumi netika atbalstīti un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Indra Priede), “Nepiedalās” – 3 (Aigars Vītols, Juris Jerums, Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu Smilšu ielā 8, 

Baldonē, 0,12 ha platībā, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 26. pielikumā.  

 
Aigars Vītols pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsojumā nepiedalījās, jo viņaprāt virzīt uz 

izsoli nekustamo īpašumu, kuram vēl nav noteiktas precīzas robežas, kas var mainīt platību, līdz 

ar to novērtējums nav pareizs, nav pareizi. Viņš saka paldies par pievienotajiem dokumentiem, 

tomēr vērš uzmanību uz to, ka īsi pirms zemes virzīšanas uz izsoli ir mainīti nosacījumi nomas 

līgumā, paredzot atmaksāt izdevumus par pieslēgumu, un šo apstākļu dēļ viņš balsojumā 

nepiedalījās. 

 

 

27. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa -  šis 3,3 ha lielais zemes gabals atrodas netālu no Baldones 

Vārpās un līdzīgi, kā par iepriekšējiem zemes gabaliem, arī šo Baldones novada dome lēma virzīt 

atsavināšanai. Viņa lūdz atbalstīt lēmuma projektu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Viņš secina, ka saņemti vairāki priekšlikumi, kas pēc satura un 

būtības ir līdzīgi iepriekšējos jautājumos iesniegtajiem.  
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Baire komentē savus priekšlikumus. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatēs piedalās Jerums. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Atlikt jautājumu un skatīt atkārtoti, kad tiek veikts NI novērtējums un izskatīts Ķekavas 

novada domes Pašvaldības īpašuma novērtēšanas komisijā. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

2. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Atlikt jautājuma izskatīšanu līdz saraksta sagatavošanai un apstiprināšanai domē par visiem 

pašvaldības īpašumiem, veicot attiecīgu izvērtējumu. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 10 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

3. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Lēmumprojektā iekļaut atzinumu, par to, vai NI pašvaldības funkciju nodrošināšanai ir, vai 

nav nepieciešams. 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Indra Priede, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

4. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Veikt izvērtējumu par to, vai konkrētais nekustamais īpašums ir vai nav nepieciešams 

pašvaldības funkciju nodrošināšanai. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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Priekšlikumi netika atbalstīti un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Indra Priede), “Nepiedalās” – 3 ( Aigars Vītols, Juris Jerums, Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu “Upeszemes”, 

Baldones pagastā, 3,2284 ha platībā, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 27. pielikumā.  

 

 

 

28. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – īpašums atrodas dārzkopības sabiedrībā Rozītes, tas ir 

aptuveni 700 kv.m. liels, un arī šo zemes gabalu Baldones novada dome ir lēmusi nodot 

atsavināšanai. Viņa aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Viņš  konstatē, ka iesniegti četri identiski priekšlikumi, kā 

iepriekšējos jautājumos.  

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Žilko, Aigars Vītols, Tihoņenko, Blese, Keisters, Legzdiņa. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas, un viņš aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

 

1. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Atlikt jautājumu un skatīt atkārtoti, kad tiek veikts NI novērtējums un izskatīts Ķekavas 

novada domes Pašvaldības īpašuma novērtēšanas komisijā. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

2. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Atlikt jautājuma izskatīšanu līdz saraksta sagatavošanai un apstiprināšanai domē par visiem 

pašvaldības īpašumiem, veicot attiecīgu izvērtējumu. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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3. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Lēmumprojektā iekļaut atzinumu, par to, vai NI pašvaldības funkciju nodrošināšanai ir, vai 

nav nepieciešams. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

4. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Veikt izvērtējumu par to, vai konkrētais nekustamais īpašums ir vai nav nepieciešams 

pašvaldības funkciju nodrošināšanai. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 10 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikumi netika atbalstīti un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Indra Priede), “Nepiedalās” – 3 (Aigars Vītols, Juris Jerums, Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu “Rozītes Nr.25”, 

Baldones pagastā, 0,0701 ha platībā, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 28. pielikumā.  

 

 

 

29. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – zemes gabals atrodas Vārpu ciemā, tas ir aptuveni 2,6 ha 

liels un arī par šo Baldones novada dome lēma to atsavināt. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu un konstatē, ka iesniegti identiski priekšlikumi iepriekšējiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Keisters, Blese, Legzdiņa, Līcis. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Aigars Vītols. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Atlikt jautājumu un skatīt atkārtoti, kad tiek veikts NI novērtējums un izskatīts Ķekavas 

novada domes Pašvaldības īpašuma novērtēšanas komisijā. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 10 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Žilko pauž viedokli par savu balsojumu – viņš balsoja pret, jo Ķekavas novada domes Pašvaldības 

īpašuma novērtēšanas komisijas nolikums neparedz skatīt īpašumus, par kuriem šobrīd tiek lemts. 

 

 

2. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Atlikt jautājuma izskatīšanu līdz saraksta sagatavošanai un apstiprināšanai domē par visiem 

pašvaldības īpašumiem, veicot attiecīgu izvērtējumu. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

3. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Lēmumprojektā iekļaut atzinumu, par to, vai NI pašvaldības funkciju nodrošināšanai ir, vai 

nav nepieciešams. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

4. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Veikt izvērtējumu par to, vai konkrētais nekustamais īpašums ir vai nav nepieciešams 

pašvaldības funkciju nodrošināšanai. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 11 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikumi netika atbalstīti un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 12 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Indra Priede), “Nepiedalās” – 2 (Aigars Vītols, Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu “Saulsardzes”, 

Baldones pagastā, 2,5996 ha platībā, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 29. pielikumā.  

 

 

 

30. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – arī šis lēmuma projekts sagatavots pamatojoties uz 

Baldones domes lēmumu, tas ir apbūves gabals atrodas Baldones pilsētā, viņa pieļauj, ja jau 

dome lēma to atsavināt, tad zemes gabals nav nepieciešams pašvaldības funkciju veikšanai. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, konstatē, ka iesniegti četri identiski priekšlikumi.  

Jautājumu sadaļā piedalās Baire, Blese, Keisters, Aigars Vītols, Žilko. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas, un viņš aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Atlikt jautājumu un skatīt atkārtoti, kad tiek veikts NI novērtējums un izskatīts Ķekavas 

novada domes Pašvaldības īpašuma novērtēšanas komisijā. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 10 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

2. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Atlikt jautājuma izskatīšanu līdz saraksta sagatavošanai un apstiprināšanai domē par visiem 

pašvaldības īpašumiem, veicot attiecīgu izvērtējumu. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 10 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

3. priekšlikums no Aigara Vītola –  

Lēmumprojektā iekļaut atzinumu, par to, vai NI pašvaldības funkciju nodrošināšanai ir, vai 

nav nepieciešams. 

Atklāti balsojot 
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ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 10 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

4. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Veikt izvērtējumu par to, vai konkrētais nekustamais īpašums ir vai nav nepieciešams 

pašvaldības funkciju nodrošināšanai. 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 10 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Voldemārs Pozņaks), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

Priekšlikumi netika atbalstīti un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 10 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 4 (Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Indra 

Priede), “Nepiedalās” – 3 (Aigars Vītols, Juris Jerums, Viktorija Baire), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu Ķeguma prospektā 

22, Baldonē, 0,3921 ha platībā, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 30. pielikumā.  

 

 

31. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis ir strapgabals Ķekavā un atsavināšanas process 

uzsākts, jo saņemts iesniegums no blakus zemes gabala īpašnieka, kurš vēlas šo zemes gabalu 

iegādāties un pievienot savam īpašumam. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu Pauguru iela 6, 

Ķekavā, Ķekavas pagastā, platībā 0.0468 ha, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 31. pielikumā.  
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32. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – īpašuma atsavināšanu atbalstīja komiteja, tas ir neliels 

zemes gabals dārzkopības sabiedrībā un ir secināts, ka tas nav nepieciešams pašvaldības funkciju 

veikšanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu “Tekstilnieks 

155”, Dzērumos, Ķekavas pagastā, platībā 0.062 ha, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 32. pielikumā.  

 

 

33. 
Par nekustamā īpašuma atsavināšanu 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šis mazais strapgabals ir 300 kv.m. liels un, atsavināšanas 

process uzsākts pamatojoties uz kaimiņu zemes īpašnieka vēlmi zemi iegādāties. Pašvaldības 

funkciju veikšanai zeme nav nepieciešama, tāpēc Legzdiņa aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Jerums, Legzdiņa, Keisters. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atsavināt Ķekavas novada pašvaldības nekustamo īpašumu zemesgabalu Vasaras iela 2, 

Krustkalnos, Ķekavas pagastā,  platībā 0.0284 ha, to pārdodot izsolē. 

Lēmums Nr. 33. pielikumā.  

 

 

 

ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

34. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts personas iesniegums, kurā viņš lūdz atļauju uzsākt 

zemes ierīcības projekta izstrādi zemei, kuras platība ir 13 ha, ar mērķi zemi sadalīt ne vairāk, kā 

trīs zemes gabalos. Zemes lietošanas mērķis ir lauksaimniecība un zemes ierīcības projekta 
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izstrādes gaitā jārod legāla piekļuve jaunveidojamajiem zemes gabaliem. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Baire, Andris Vītols,  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Jaunupmaļi”, Baldones 

pagasta, zemes vienības sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums Nr. 34. pielikumā.  

 

Plkst.18:00 sēdē izsludina pārtraukumu līdz nākamajai dienai. 

Sēde atsākas 2021.gada 23.septembrī plkst. 09:00. 
 

Sēdes turpinājumā piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Viktorija Baire, Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Rihards Gorkšs, Agnese 

Geduševa, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, Aigars Vītols, 

Andris Vītols, Juris Žilko. 

Pašvaldības darbinieki:  

Baldones darbinieki - izpilddirektore Tatjana Tohoņenko, speciālists Pauls Grants, Ķekavas 

darbinieki - izpilddirektore Jolanta Jansone, jurists Jānis Zvaigzne, sabiedrisko attiecību vadītāja 

Vineta Vītoliņa, Administratīvās pārvaldes vadītāja Līga Mizovska, Attīstības un būvniecības 

pārvaldes vadītājas vietnieks Juris Križanovskis un projektu vadītājs Māris Ozoliņš, Finanšu 

pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa, speciālists Aigars Purvlīcis. 

 

Žilko atsāk domes sēdi. 

 

35. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts īpašnieka iesniegums, ar kuru viņš lūdz atļauju 

izstrādāt zemes ierīcības projektu 0,24 ha lielam zemes gabalam ar mērķi to sadalīt divās daļās. 

Zemei ir apbūves zemes statuss, piekļuve zemei ir nodrošināta, un tādēļ to var sadalīt ar zemes 

ierīcības projektu. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 
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Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma Parka ielā 11, Baldonē, 

zemes vienības sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums Nr. 35. pielikumā.  

 

 

 

36. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – divi kaimiņi vienojušies par īpašumu robežu pārkārtošanu 

palielinot savas zemes uz blakus zemes rēķina. Viens zemes gabals palielināsies par 0,15 ha un 

otrs – par 0,09 ha. Situācija ar piekļuvi nemainās, tāpēc izmaiņas var veikt ar zemes ierīcības 

projektu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Aigars Vītols, Križanovskis.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta – kā detālplānojuma “Titurgas iela 26” papildinājuma 

- izstrādi nekustamo īpašumu Titurgas ielā 26, Titurgas ielā 30 un Titurgas ielā 32, Baložos, 

robežu pārkārtošanai, saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem. 

Lēmums Nr. 36. pielikumā.  

 

 

 

37. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts īpašnieka iesniegumu, kurā viņš lūdz atļauju sadalīt 

viņa 8 ha lielo zemes gabalu divos gabalos, katru 4 ha lielu. Tā kā īpašums atrodas lauku 

teritorijā, tad iespējama zemes sadale ar zemes ierīcības projektu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav, 
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Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Jaunpalejas”, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes 

nosacījumiem.  

Lēmums Nr. 37. pielikumā.  

 

 

38. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – jautājums ir par zemi pirms Baldones pie autoceļa, uz kura 

atrodas degvielas uzpildes stacija. Šeit ir izstrādāts zemes ierīcības projekts, kura izstrādei atļauju 

deva Baldones novada dome. Īpašumam ir divi īpašnieki, kuri vēlas zemi sadalīt reālās daļās, 

atdalot degvielas uzpildes staciju atsevišķā zemes vienībā. Pēc sadales viena zemes gabala platība 

būs 0,67 ha un otra - 0,97 ha. Komitejā bija diskusijas, tomēr rezultātā komiteja vienojās lēmuma 

projektu atbalstīt. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Ceļmalnieks, Andris Vītols, Grants. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, 

“Atturas” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt SIA “Teilors”, zemes ierīkotāja K.K. izstrādāto zemes ierīcības projektu 

nekustamajā īpašumā Rīgas ielā 2, Baldonē.  

Lēmums Nr. 38. pielikumā.  

 

 

 

39. 
Par domes lēmuma grozīšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir jau pieņemts domes lēmums, kurā ieviesusies kļūda vienā 

kadastra numurā, kas ar šo lēmumu tiek labota. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Veikt grozījumu Ķekavas novada domes 2021. gada 4. augusta lēmumā Nr. 21 “Par 

nekustamo īpašumu Ezermalas ielā 33 un 35, Baložos, Ķekavas novadā apvienošanu”. 

Lēmums Nr. 39. pielikumā.  
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40. 
Par detālplānojuma grozījumu izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts īpašnieka iesniegums ar lūgumu pārcelt žogu vienā 

līmenī ar pārējo Meža ielas īpašumu robežām. Tā kā nepieciešams šai vietā mainīt sarkanās 

līnijas, un samazināt Meža ielas platumu no 18 metriem uz 12 metriem, tad jāizstrādā 

detālplānojuma grozījumi. Meža ielas platums visā tās garumā šobrīd ir 12 metri, tikai šajā vienā 

vietā tās platums ir 18 metru. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Baire, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma „Meža iela 35” grozījumu izstrādi nekustamajiem īpašumiem 

Meža ielā 35 un Čamaņu ielā 1, Baložos, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums Nr. 40. pielikumā.  

 

 

41. 
Par detālplānojuma nodošanu sabiedriskajai apspriešanai 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – pagājušā gada septembrī dome pieņēmusi lēmumu atļaut 

uzsākt detālplānojumu, šobrīd tas ir izstrādāts un paredz 1080 kv.m. liela zemes gabala sadali 

divās daļās ar mērķi – savrupmājas būvniecība. Detāplānojums atbilst darba uzdevuma 

nosacījumiem, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par detālplānojuma nodošanu sabiedriskajai 

apspriešanai. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai detālplānojuma projektu 

nekustamajam īpašumam Krišjāņa Barona ielā 9B, Baložos. 

Lēmums Nr. 41. pielikumā.  
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42. 
Par lietošanas mērķu noteikšanu un adrešu piešķiršanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – izstrādāts detālplānojums pašvaldības zemes gabalam, to 

sadalot septiņās parcelēs. Šis lēmuma projekts paredz piešķirt atdalītajām zemes vienībām 

lietošanas mērķus un adreses. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Detālplānojumā “Rīgas iela 59” projektētajām zemes vienībām noteikt nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķus un piešķirt adreses. 

Lēmums Nr. 42. pielikumā.  

 

 

43. 
Par lietošanas mērķu noteikšanu un adrešu piešķiršanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – viņš vērš uzmanību uz tehnisku kļūdu lēmuma projektā, kura 

jālabo. Saņemts īpašnieka iesniegums ar lūgumu noteikt lietošanas mērķus un adreses 

detālplānojumam, kura platība ir 7,24 ha un tas sadalīts 28 parcelēs. Attīstītājs plāno sākt 

darboties astoņos no zemes gabaliem, kur četri gabali būs ielas, bet četri būs apbūves gabali, un 

tiem arī ar šo lēmumu tiek piešķirtas adreses un lietošanas mērķi. Komiteja lēmuma projektu 

atbalstīja. Andris Vītols jautā, vai īpašuma nosaukuma labošanai vajadzētu iesniegt priekšlikumu. 

Žilko lūdz jurista viedokli. 

Zvaigzne pauž viedokli, ka tas tiešām ir tehnisks labojums, jo pārējā lēmuma projektā nosaukums 

ir pareizs, tāpēc nosaukumu var vienkārši precizēt, pamatojoties uz sēdē runāto. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Aigars Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Detālplānojumā “Rakarīši” projektētajām zemes vienībām noteikt nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķus un piešķirt adreses. 

Lēmums Nr. 43. pielikumā.  
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44. 
Par lietošanas mērķu noteikšanu un adrešu piešķiršanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis ir līdzīgs lēmuma projekts, kā iepriekšējais, tikai zemes 

gabals ir mazāks -  0,77 ha liels, sadalīts septiņās parcelēs, kurām jāpiešķir adreses un lietošanas 

mērķi. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Detālplānojumā “Dižcelmiņi” projektētajām zemes vienībām noteikt nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķus un piešķirt adreses. 

Lēmums Nr. 44. pielikumā.  

 

 

45. 
Par lietošanas mērķu noteikšanu  

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemta Valsts zemes dienesta vēstule, kurā viņi lūdz piešķirt 

lietošanas mērķi šim 0,01 ha mazajam zemes gabalam. Zemes gabals atrodas Odukalnā, dabā tas 

ir ceļš un attiecīgais mērķis arī paredzēts lēmuma projektā. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Piešķirt nekustamā īpašuma kadastra numurs 8070 008 3814, zemes vienībai ar kadastra 

apzīmējumu 8070 008 3813 0.0100 ha platībā, lietošanas mērķi, nosakot nekustamā īpašuma 

lietošanas mērķi – zeme dzelzceļa infrastruktūras zemes nodalījuma joslā un ceļu zemes 

nodalījuma joslā.  

Lēmums Nr. 45. pielikumā.  

 

 

46. 
Par sadarbības līguma parakstīšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šis lēmuma projekts saistīts veloceliņa izbūvi gar autoceļu A7 

Rīgas virzienā, Latvijas valsts ceļu izsniegtie tehniskie noteikumi paredz šāda līguma slēgšanu. Ar 

šo lēmuma projektu tiks pilnvarots domes priekšsēdētājs parakstīt sadarbības līgumu, kura 

ietvaros pašvaldība apņemas par saviem līdzekļiem izbūvēt un uzturēt šo kopīgo gājēju un velo 

celiņu un autobusa pieturvietas pie šī celiņa. 
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Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Aigars Vītols, Andris Vītols, Ozoliņš. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 18 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija 

Baire, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pilnvarot Ķekavas novada domes priekšsēdētāju parakstīt sadarbības līgumu par kopīgā 

gājēju un velosipēdu ceļa, gājēju pārejas, apgaismojuma un gājēju pārejas apgaismojuma, 

autobusu pieturvietu izbūvi un uzturēšanu, ar VSIA “Latvijas Valsts ceļi”. 

Lēmums Nr. 46. pielikumā.  

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

47. 
Par komisijas nolikuma apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Agnese Geduševa – saistībā ar ATR izveidots jauns novads un atbilstoši 

pašvaldības nolikumam ir izveidota jauna Licencēšanas komisija, un ar šo lēmuma projektu tiks 

apstiprināts komisijas nolikums. Komitejā bija priekšlikums par vienu labojumu attiecībā uz 

komisijas sastāvu, un tas tika atbalstīts. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības Licencēšanas komisijas nolikumu. 

Lēmums Nr. 47. pielikumā.  

 

 

 

48. 
Par izsniegtās atļaujas organizēt azartspēles Rīgas ielā 28, Ķekavā, atcelšanu 

Par jautājumu ziņo Agnese Geduševa – ņemot vērā, ka dome šā gada 8.septembrī pieņēma 

saistošos noteikumus par turpmāku azartspēļu organizēšanas aizliegumu Ķekavas novadā, tad 

jāvērtē, vai šīs spēļu zāles darbība atbilst iedzīvotāju interesēm. Normatīvie akti nosaka, ka 

pašvaldības dome ar motivētu lēmumu ir tiesīga atcelt izsniegto atļauju. Šai konkrētajai spēļu 

zālei atļauja tika izsniegta līdz 2007.gada 13.augustam, tomēr saskaņā ar normatīviem aktiem var 

secināt, ka tā izsniegta uz nenoteiktu laiku. Lai atļauju atceltu, tad ir pienākums to pamatot ar 

iedzīvotāju interešu pārstāvību. Lēmuma konstatējošā daļā ir atsauces uz normatīvajiem aktiem 

un tiesu praksi, tāpat no 28.augusta līdz 3.septembrim tika organizēta iedzīvotāju aptauja 

pašvaldības mājaslapā. Aptaujā piedalījās 1361 dalībnieks, no kuriem 88,4% respondentu 
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atbalstīja zāles slēgšanu. No visa iepriekš minētā secināms, ka komersanta vēlme gūt peļņu nav 

samērojama ar iedzīvotāju interesēm. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Baire, Andris Vītols, Jerums, Keisters, Līcis, Jansone, 

Aigars Vītols, Vītoliņa, Geduševa, Zvaigzne. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Jerums, Andris Vītols otrreiz, Jerums otrreiz. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds 

Keisters, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav, “Atturas” – nav, ”Nepiedalās” – 1 (Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atcelt ar Rīgas rajona Ķekavas pagasta padomes 2004.gada 13.augusta lēmumu Nr.2.3.6.§ 

“Par piekrišanas atļaujām tirdzniecībai un komercdarbībai”, protokols Nr.11, SIA “Alfor” 

izsniegto piekrišanas atļauju organizēt azartspēles Rīgas ielā 28, Ķekavā, Ķekavas pagastā. 

Lēmums Nr. 48. pielikumā.  

 
Jerums pauž viedokli par savu balsojumu – savu attieksmi pret azartspēlēm viņš paudis balsojumā 

par saistošajiem noteikumiem, kas aizliedz azartspēles, bet šajā lēmumā viņš paudis bažas, ka 

lēmums būs apstrīdams, jo viņaprāt nevar rīkoties tikai ar lozungiem, bet tiem jābūt pamatotiem, 

un tāpēc viņš balsojumā nepiedalījās. 

 

 

 

49. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Agnese Geduševa – saskaņā ar ATR izveidots jauns novads, tāpēc saskaņā ar 

normatīvajiem aktiem pašvaldībā jāizvērtē saistošie noteikumi un jāpieņem jauni. Tas arī tiek 

darīts. Ar šo lēmuma projektu tiek piedāvāti jauni saistošie noteikumi, kas regulē nekustamā 

īpašuma nodokli un tam piemērojamos atvieglojumus. Pie saistošo noteikumu projekta strādāja 

darba grupa, kurā bija iesaistīti nekustamā īpašuma un finanšu jomas speciālisti. Geduševa 

paskaidro, ka jautājumu izskatīja komitejā, kur tika ieniegti vairāki priekšlikumi, no kuriem četri 

netika atbalstīti un viens tika atbalstīts. Tālāk Geduševa ieskicē noteikumos iekļautās normas. 

Pūriņa sniedz skaidrojumu par saistošo noteikumu projekta izstrādi. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu.  

Piedalās Pozņaks, Baire, Jerums, Purvlīcis, Aigars Vītols, Legzdiņa, Jēkabsone, Cīrule, Andris 

Vītols, Geduševa. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Andris Vītols, Putniņa, Jerums, Baire, Aigars Vītols. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par priekšlikumiem. 
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1. priekšlikums no Andra Vītola –  

Pieņemt noteikumus alternatīvajā redakcijā (pielikums) 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire), “Pret” – nav, "Atturas" – 2 (Aigars Vītols, 

Indra Priede), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2. priekšlikums no Jura Jeruma –  

Papildināt ar punktu 22.23 šādā redakcijā (pielikumā) 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 9 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), 

“Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 
 

 

3. priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

Saistošo noteikumu  Par NĪ nodokli un NĪ nodokļa atvieglojumu piemērošanu Ķekavas 

novadā, 22.5.punktā veikt izmaiņas - atvieglojuma apmēru palielināt no 25 % uz 50 % 

Atklāti balsojot 

ar 7 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Inese 

Jēkabsone, Juris Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Atturas” – 1 (Gatis Līcis),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 
 

 

4. priekšlikums no Daces Cīrules –  

Papildināt NIN 22.23. punktu (pielikumā) 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs),  

“Atturas” – 2 (Inese Jēkabsone, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 
5. priekšlikums no Aigara Vītola –  

SN 22.5. punktā - Personām ar 1991.gada barikāžu dalībnieka statusu attiecībā uz 

dzīvojamām mājām, neatkarīgi no tā, vai tās ir vai nav sadalītas dzīvokļu īpašumos, 

dzīvojamo māju daļām, telpu grupām nedzīvojamās ēkās, kuru funkcionālā izmantošana ir 

dzīvošana, kā arī telpu grupām, kuru funkcionālā izmantošana ir saistīta ar dzīvošanu, un 

tām piekritīgo  
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Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 9 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Atturas” – nav,   

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
 

 

 

6. priekšlikums no Aigara Vītola –  

SN 22.6. punktā - Personām, kuras ar ārstu komisijas lēmumu atzītas par personām ar 1. 

grupas invaliditāti attiecībā uz dzīvojamām mājām, neatkarīgi no tā, vai tās ir vai nav 

sadalītas dzīvokļu īpašumos, dzīvojamo māju daļām, telpu grupām nedzīvojamās ēkās, kuru 

funkcionālā izmantošana ir dzīvošana, kā arī telpu grupām, kuru funkcionālā izmantošana ir 

saistīta ar dzīvošanu, un tām piekritīgo zemi, ja tās netiek izmantotas saimnieciskās 

darbības veikšanai.- saglabāt un noteikt 90% atlaidi 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums, Viktorija 

Baire), “Pret” – 5 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs),  

“Atturas” – 3 (Agnese Geduševa, Inese Jēkabsone, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 
7. priekšlikums no Aigara Vītola –  

22.11.punktu izteikt : 22.11. Pensionāriem, kuri uz taksācijas gada 1. janvāri ir sasnieguši 

65 gadu vecumu, attiecībā uz dzīvojamām mājām, neatkarīgi no tā, vai tās ir vai nav 

sadalītas dzīvokļu īpašumos, dzīvojamo māju daļām, telpu grupām nedzīvojamās ēkās, kuru 

funkcionālā izmantošana ir dzīvošana, kā arī telpu grupām, kuru funkcionālā izmantošana ir 

saistīta ar dzīvošanu. 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 8 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs),  

“Atturas” – 1 (Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 
8. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

SN 22.7. punktā - Personām, kuras ar ārstu komisijas lēmumu atzītas par personām ar 

2.grupas invaliditāti attiecībā uz dzīvojamām mājām, neatkarīgi no tā, vai tās ir vai nav 

sadalītas dzīvokļu īpašumos, dzīvojamo māju daļām, telpu grupām nedzīvojamās ēkās, kuru 

funkcionālā izmantošana ir dzīvošana, kā arī telpu grupām, kuru funkcionālā izmantošana ir 

saistīta ar dzīvošanu, un tām piekritīgo zemi, ja tās netiek izmantotas saimnieciskās 

darbības veikšanai.- noteikt 70% atlaidi 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris Jerums, Viktorija 

Baire), “Pret” – 7 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 1 (Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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9. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

SN 22.8. punktā -Fiziskai personai, kurai ir kopīga deklarētā dzīvesvieta ar personu ar 

invaliditāti (līdz 18 gadu vecumam), ar personu ar I invaliditātes grupu, kurš ir šīs personas 

vai tās laulātā bērns, mazbērns, brālis, māsa, laulātais, kāds no vecākiem vai vecvecākiem 

attiecībā uz dzīvojamām mājām, neatkarīgi no tā, vai tās ir vai nav sadalītas dzīvokļu 

īpašumos, dzīvojamo māju daļām, telpu grupām nedzīvojamās ēkās, kuru funkcionālā 

izmantošana ir dzīvošana, kā arī telpu grupām, kuru funkcionālā izmantošana ir saistīta ar 

dzīvošanu, un tām piekritīgo zemi, ja tās netiek izmantotas saimnieciskās darbības veikšanai 

- noteikt 70% NIN atlaidi. 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 7 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 2 (Agnese Geduševa, Valts 

Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 
10. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

SN 22.9. punktā - Fiziskai personai, kurai ir kopīga deklarētā dzīvesvieta ar personu ar II 

invaliditātes grupu, kurš ir šīs personas vai tās laulātā bērns, mazbērns, brālis, māsa, 

laulātais, kāds no vecākiem vai vecvecākiem attiecībā uz dzīvojamām mājām, neatkarīgi no 

tā, vai tās ir vai nav sadalītas dzīvokļu īpašumos, dzīvojamo māju daļām, telpu grupām 

nedzīvojamās ēkās, kuru funkcionālā izmantošana ir dzīvošana, kā arī telpu grupām, kuru 

funkcionālā izmantošana ir saistīta ar dzīvošanu, un tām piekritīgo zemi, ja tās netiek 

izmantotas saimnieciskās darbības veikšanai. - noteikt 70% NIN atlaidi 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 7 (Andris Vītols, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 2 (Agnese Geduševa, Valts 

Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 
11. priekšlikums no Viktorijas Baires –  

Piešķirt NIN atlaides ģimenēm ar bērniem: 1) trīs un vairāk bērni -  90%; 2) divi bērni - 

70%; 3) viens bērns - 50%. Pielikumā formulējums (22.2.punkts). 

Atklāti balsojot 

ar 6 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Indra Priede, Juris 

Jerums, Viktorija Baire), “Pret” – 9 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), 

“Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 
12. priekšlikums no Aigara Vītola –  

SN 22.7. punktā - Personām, kuras ar ārstu komisijas lēmumu atzītas par personām ar 

2.grupas invaliditāti attiecībā uz dzīvojamām mājām, neatkarīgi no tā, vai tās ir vai nav 

sadalītas dzīvokļu īpašumos, dzīvojamo māju daļām, telpu grupām nedzīvojamās ēkās, kuru 

funkcionālā izmantošana ir dzīvošana, kā arī telpu grupām, kuru funkcionālā izmantošana ir 
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saistīta ar dzīvošanu, un tām piekritīgo zemi, ja tās netiek izmantotas saimnieciskās 

darbības veikšanai.- noteikt 50% atlaidi 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

“Pret” – 7 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 3 (Agnese Geduševa, Inese Jēkabsone, 

Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 
13. priekšlikums no Aigara Vītola –  

SN 22.9. punktā - Fiziskai personai, kurai ir kopīga deklarētā dzīvesvieta ar personu ar II 

invaliditātes grupu, kurš ir šīs personas vai tās laulātā bērns, mazbērns, brālis, māsa, 

laulātais, kāds no vecākiem vai vecvecākiem attiecībā uz dzīvojamām mājām, neatkarīgi no 

tā, vai tās ir vai nav sadalītas dzīvokļu īpašumos, dzīvojamo māju daļām, telpu grupām 

nedzīvojamās ēkās, kuru funkcionālā izmantošana ir dzīvošana, kā arī telpu grupām, kuru 

funkcionālā izmantošana ir saistīta ar dzīvošanu, un tām piekritīgo zemi, ja tās netiek 

izmantotas saimnieciskās darbības veikšanai. - noteikt 50% atlaidi 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

“Pret” – 9 (Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, 

Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Atturas” – 1 (Agnese 

Geduševa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 
14. priekšlikums no Arnolda Keistera –  

Papildināt 28.1. otrā rindkopā aiz vārdiem ....personas īpašumā - ar vārdiem  "vai 

reģistrētā laulības kopdzīves īpašumā' tālāk kā tekstā 

Atklāti balsojot 

ar 4 balsīm “Par” (Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Juris Jerums, Viktorija Baire),  

“Pret” – 10 (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), 

“Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst.12:05 līdz plkst. 12:15.  

Žilko atsāk domes sēdi. 

Geduševa komentē savu priekšlikumu, kurā ieviesusies kļūda, kas ir pretrunā ar likuma normām, 

tāpēc lūdz nomainīt priekšlikumā iekļauto procentu likmi no 30% uz 50%. 

Zvaigzne komentē situāciju un tās risinājumu. 

 

 

15. priekšlikums no Agneses  Geduševas –  

SN 22.6. punktā - Personām, kuras ar ārstu komisijas lēmumu atzītas par personām ar 1. 

grupas invaliditāti attiecībā uz dzīvojamām mājām, neatkarīgi no tā, vai tās ir vai nav 
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sadalītas dzīvokļu īpašumos, dzīvojamo māju daļām, telpu grupām nedzīvojamās ēkās, kuru 

funkcionālā izmantošana ir dzīvošana, kā arī telpu grupām, kuru funkcionālā izmantošana ir 

saistīta ar dzīvošanu, un tām piekritīgo zemi, ja tās netiek izmantotas saimnieciskās 

darbības veikšanai.- saglabāt un noteikt 70% atlaidi 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

16. priekšlikums no Agneses Geduševas –  

SN 22.7. punktā - Personām, kuras ar ārstu komisijas lēmumu atzītas par personām ar 

2.grupas invaliditāti attiecībā uz dzīvojamām mājām, neatkarīgi no tā, vai tās ir vai nav 

sadalītas dzīvokļu īpašumos, dzīvojamo māju daļām, telpu grupām nedzīvojamās ēkās, kuru 

funkcionālā izmantošana ir dzīvošana, kā arī telpu grupām, kuru funkcionālā izmantošana ir 

saistīta ar dzīvošanu, un tām piekritīgo zemi, ja tās netiek izmantotas saimnieciskās 

darbības veikšanai.- noteikt 50% atlaidi 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 
 

 

17. priekšlikums no Agneses Geduševas –  

SN 22.5. punktā - Personām ar 1991.gada barikāžu dalībnieka statusu attiecībā uz 

dzīvojamām mājām, neatkarīgi no tā, vai tās ir vai nav sadalītas dzīvokļu īpašumos, 

dzīvojamo māju daļām, telpu grupām nedzīvojamās ēkās, kuru funkcionālā izmantošana ir 

dzīvošana, kā arī telpu grupām, kuru funkcionālā izmantošana ir saistīta ar dzīvošanu, un 

tām piekritīgo zemi, ja tās netiek izmantotas saimnieciskās darbības veikšanai. - noteikt 50% 

atlaidi 

Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Ceļmalnieks balsoja par, jo atbalsta visus priekšlikumus, kas nepasliktina vai uzlabo iedzīvotāju 

iespējas, viņš to vienmēr deklarējis arī citos jautājumos. Viņam ir gandarījums, ka ir daži 

labojumi, kas ir labvēlīgāki iedzīvotājiem.  

Geduševa balsoja par priekšlikumiem, kurus uzskata par izpildāmiem. Viņa atvainojas kolēģim, jo 

netīšām dublēja viņa priekšlikumu, tomēr galvenais ir sasniegtais mērķis. Viņa  sola nākamajā 

taksācijas periodā strādāt pie saistošo noteikumu normu uzlabojumiem. 

 

 

Lēmuma projekts tiek precizēts atbilstoši atbalstītajiem priekšlikumiem, un Žilko aicina balsot par 

laboto lēmuma projektu, kas izteikts alternatīvajā redakcijā. 
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Atklāti balsojot 

ar 11 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, 

Valts Variks), “Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Juris Jerums),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.25/2021 “Par nekustamā 

īpašuma nodokli un nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu Ķekavas 

novadā” un to paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 49. pielikumā.  

 

Deputāti pauž viedokli par savu balsojumu –  

Jerums atturējās, jo viņam nav pieņemams, ka no noteikumiem izslēgta norma, kuru iestrādāja 

citu sasaukumu dome, kas, kā izrādās, pašvaldībai neko nemaksāja. Viņš uzskata, ka tā nav labā 

prakse. 

Jēkabsone balsoja par saistošajiem notekumiem, lai arī ne visas pozīcijas bija tādas, kas 

nepasliktināja situāciju, kādai atsevišķai iedzīvotāju grupai, tomēr runājot par mazaizsargātajām 

iedzīvotāju grupām, tad ir jau pieņemti vairāki sociālie saistošie noteikumi, kas šīs grupas 

atbalsta un sniedz palīdzību. Viņa uzskata, ka šie ir noteikumi, kuros jādomā par visiem novada 

iedzīvotājiem. 

Variks balsoja par un pievienojas kolēģiem, ka noteikumi nav ideāli, bet par cik ATR vēl nav 

pabeigta un arī budžetu sapludināšana līdz galam nav notikusi, tad kopsakarības tā īsti līdz galam 

nav redzamas. Viņš pieļauj, ka kolēģu iesniegtie priekšlikumi vēl tiks atkārtoti izskatīti, ņemot vērā 

budžeta iespējas. 

Geduševa kopumā atbalstīja šo lēmumu, kas bija liels izaicinājums, bet būs vēl citi izaicinājumi, 

un visticamāk, ka būs jāpieņem arī nepopulāri lēmumi. Viņa saprot, ka visi vēlas dot iedzīvotājiem 

vairāk, tomēr šīs vēlmes jāsabalansē ar iespējām. Viņai ļoti rūp personas, kurām ir kopīga 

dzīvesvieta ar personu, kurai ir invaliditāte, un viņi ļoti rūpīgi izstrādājuši sociālos saistošos 

noteikumus, kas atbalsta šīs personas, un turpinās skatīties, kā praktiski noteikumi strādās, tāpat 

viņi domā izstrādāt citus finanšu instrumentus, kas atbalstītu šo personu grupu. Viņa piekrīt 

Varika teiktajam, ka viņi vēl atgriezīsies pie iesniegtajiem priekšlikumiem, jo vispirms ir vispār 

jāsaprot, kā šis jaunais apvienotais novads strādās, un kā finanšu instrumenti sevi pierādīs dzīvē. 

Legzdiņa balsoja par, jo bija klāt pie dokumenta izstrādes, saka paldies arī tiem, kas atteicās 

pievienoties darbā, tomēr šodien sniedza daudz priekšlikumus. Viņa pauž gatavību turpināt 

strādāt tā, lai no tā, pēc iespējas, lielāks labums būtu iedzīvotājiem. 

 

 

50. 
Par noteikumu apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Agnese Geduševa – komiteja skatīja šo jautājumu, atbilstoši likuma normām ir 

nepieciešams noteikt vienota budžeta izstrādāšanas un kontroles kārtību. Komitejā tika iesniegti 

vairāki priekšlikumi, no kuriem divi tika atbalstīti, un skaidro kādi. Komiteja lēmuma projektu 

atbalstīja vienbalsīgi. 

Žilko komentē savu priekšlikumu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Ceļmalnieks, Žilko, Pūriņa, Jansone, Variks. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas. 

Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 
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Priekšlikums no Jura Žilko –  

Veikt sekošu precizējumu: [26.7 ieņēmumu un izdevumu tāmēs un konsolidētajā budžetā 

atspoguļo datus par iepriekšējo divu saimniecisko gadu budžetu izpildi vai plānu, nākošā 

saimnieciskā gada budžeta prognozi un vismaz divu turpmāko saimniecisko gadu finanšu 

līdzekļu izlietojuma un rezerves prognozes;] 

Atklāti balsojot 

ar 9 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks), “Pret” – nav, 

“Atturas” – 2 (Andris Ceļmalnieks, Karina Putniņa),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums tika atbalstīts, attiecīgi tiek laboti noteikumi un Žilko aicina balsot par laboto 

lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 10 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Karina Putniņa), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības noteikumus „Ķekavas novada pašvaldības budžeta 

izstrādāšanas, apstiprināšanas, izpildes un kontroles kārtība”. 

Lēmums Nr.50. pielikumā.  

 

Sēde tiek slēgta plkst. 13:05. 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1)  J.Žilko 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2)  V.Milbrete 
 
1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  


